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Vragen van het lid Bergkamp (D66) aan de staatssecretaris van 
Volksgezondheid, Welzijn en Sport over het bericht «Falende aanpak jongeren» 
(onderzoek van instituut Movisie) (ingezonden 20 december 2012). 

Vraag 1
Wat is uw reactie op het bericht «Falende aanpak jongeren»?1 

Vraag 2
Bent u net als de onderzoekers van mening dat er veel mis gaat in het beleid 
om tieners op het rechte pad te krijgen of te houden? 

Vraag 3
Wat vindt u van de opmerking dat jongerenwerkers en politiemensen langs 
elkaar heen werken? 

Vraag 4
Hoe beoordeelt u de samenwerking tussen politie en jongerenwerkers? 

Vraag 5
Vindt u ook dat de aanpak van jongeren meer gericht moet zijn op preventie? 

Vraag 6
Wat vindt u van de opmerking dat de aanpak van zowel politie als jongeren-
werkers in de praktijk te kort schieten? 

Vraag 7
Bent u ook van mening dat het belangrijk is dat er een eenduidige beleid is in 
de jongerenaanpak? 

Vraag 8
Wat is uw verwachting van het effect van de crisis en de toenemende 
jeugdwerkloosheid op jongeren, en wat betekent dit voor uw beleid? 

1 Spits, 12 december 2012
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Vraag 9
Wat vindt u van de opmerking dat jeugdwerkers bang zijn om crimineel 
gedrag aan te geven vanwege hun vertrouwensrelatie met jongeren en hun 
veiligheid? 

Vraag 10
Wat gaat u doen met de aanbevelingen van dit onderzoek?
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